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Wie?
Mijn naam is Ik doe hier het woord:

• namens mezelf als bewoner van Hillegom,
• als deelnemer het Mïlieuoverleg Duin- en Bollenstreek
• als secretaris van de KNNV Bollenstreek.

Deze laatste vereniging heeft geen zienswijze ingediend, en ik sluit
straks af met woorden namens deze laatste vereniging.

Afkadering
Ik begin bij me als inwoner. Allereerst dank ik u, de Provincie, dat u
de moeite nam zienswijzen 121 en 338 te lezen en van antwoorden
te voorzien.

Ik focus me in mijn spreekrecht vooral op verbinding tussen de A4 en
de N208 en de eventuele doortrekking naar de N206: Dus de
varianten Zuid, Midden of Weerlaan, al dan niet met een reservering.

En laat ik helder zijn. Ik ben geen verkeersdeskundige. Ik ben
milieudeskundige met een hart in de natuur. Ik houd van de natuur.
Ik beperk me nu tot dat onderwerp.

Standpunt
En laat ik ook helder zijn in mijn standpunt:
“Ik ben tegen de zuidelijke variant. Ik ben tegen de midden variant.”

Ben ik nog ergens voor?
“Ja. Ik ben voor de NOG Beter 2.0 variant, waarbij ik de nuloptie nog
steeds als lieverkoekje zie.”



Mitigerende maatregelen: Waarheen?

Als ik de verdere reacties lees van u in de Nota van beantwoording,

dan zegt u over de noodzakelijke detaiHering van ecologische

effecten:
“Dit gebeurt in de volgende fase. Pas dan komen de mitigerende

maatregelen aan de orde.”

Laat ik open zijn: “Ik laat me niet graag nu een oor aannaaien.”

Besef dat in de Bollenstreek amper plekken meer zijn om het verlies

aan oud weidelandschap (en ja ik noem dat natuur) elders in de

streek onder te brengen Ik zeg dit als bewoner. En als deelnemer van

het MODB: “Elke vierkante meter asfalt die u neer legt gaat ten koste

van de natuur.”

Zienswijze MODB
Dan in mijn rol als deelnemer van het Milieuoverleg Duin- en

Bollenstreek, het MODB. Het MODB mist een rechtvaardiging voor

het doortrekken van de weg van de N208 naar de N206. U stelt dat

deze rechtvaardiging er wel is. Ik laat nu, mede gezien de tijd, het

detail achterwege. Als Hillegom dan toch asfalt moet slikken:

“Verbreed dan de brug over de Ringvaart langs de Eisbroek maar.”

Vraag bij keuze Zuid of Midden

Er is een besluit genomen om de Middenvariant te zien als het

voorkeu rstracé.

U erkent dat Midden of Zuid nadelen kennen voor de natuur en stelt

dat een traject langs de Weerlaan, nadelen heeft voor het leefmilieu

en dat dit traject de doortrekkingsmogelijkheden beperkt.

Ik lees daaruit dat u aan het leefmilieu en het doortrekken een

grotere waarde toekent dan aan de natuur. De vraag die ik daarbij wil

stellen is:
“Beseft u dat de natuur onderdeel is van ons leefmilieu?”



Afsluiting als secretaris van de KNNV Bollenstreek
Wij zijn een natuurvereniging. Volgend jaar bestaan we 25 jaar.
Als vereniging van 150 leden en donateurs danken wij ons bestaan
aan het organiseren van natuurexcursies en lezingen over de natuur
van en in de Bollenstreek.

Bij het 20 jarige bestaan van onze vereniging hebben we een gids
uitgebracht van 24 beschrijvingen van unieke stukjes natuur in de
streek. Ook de Vosse- en Weerlanerpolder wordt er in beschreven.
En ik noem dit met uiterste voorzichtigheid omdat u dit niet moet
zien als een pleidooi dan maar uit te wijken naar de
Oosteinderpolder, een prachtig gebied, dat niet in dit boekje
beschreven staat.

De voorzitter van onze vereniging stelde bij het vierde jubileum de
vraag of wij als natuurvereniging, met als doel natuurbeleving, ons
ook moesten gaan inzetten voor natuurbehoud.

Hij besefte terdege dat als het doorgaat zoals het nu gaat er straks
geen plekken meer zijn, waarin we de natuur kunnen beleven.

Ik wil u hier nadrukkelijk vragen om mijn genoemde punten mee te
nemen in uw verdere besluitvorming volgende week woensdag.

Dank u wel

Hillegom, 6 september 2018


